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ΘΕΜΑ: Σχετικά με την υπ’ αρ. πρωτ. 8833/8.9.2021 Ερώτηση.  

Σε απάντηση της υπ’ αρ. πρωτ. 8833/8.9.2021 Ερώτησης, που κατέθεσε στη 

Βουλή ο Βουλευτής και Πρόεδρος του πολιτικού κόμματος «ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΛΥΣΗ», κ. Κ. 

Βελόπουλος και ο Βουλευτής του πολιτικού κόμματος «ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΛΥΣΗ κ. 

Κωνσταντίνος Χήτας, με θέμα: «Ασαφείς απαντήσεις σας σε τηλεοπτική εκπομπή, 

όσον αφορά στο Αφγανιστάν και στις “επερχόμενες ροές”», θέτουμε υπ’ όψιν σας 

τα ακόλουθα: 

1. Η Ελλάδα ασφαλώς θα κινηθεί εντός του πλαισίου της Ευρωπαϊκής 

Ένωσης διότι, εκτός των άλλων, είναι και θεσμική υποχρέωση της χώρας μας. 

2. Ασφαλώς το ζήτημα είναι «εξαιρετικά σύνθετο», αν και δεν 

αντιλαμβάνομαι την τοποθέτησή σας ότι αυξήθηκαν «οι διεθνείς μετοχές της 

Τουρκίας», ιδίως μάλιστα όταν είναι η Ελλάδα η χώρα οποία θωρακίζεται 

επιχειρησιακά και αναλαμβάνει μείζονες διεθνείς πρωτοβουλίες. 

3. Πράγματι δεν με προβληματίζει, όπως αναφέρετε,  ότι «η Δύση θα 

δώσει τα πάντα», διότι ουδέποτε ανέφερα κάτι τέτοιο. Καλό είναι στο πλαίσιο του 

κοινοβουλευτικού ελέγχου να ανατρέχουμε στις πρωτογενείς πηγές και όχι σε 

εύκολες και ανέξοδες αναδημοσιεύσεις.   

4. Εάν είχατε ακούσει το ηχητικό απόσπασμα της συνέντευξής μου θα 

είχατε διαπιστώσει ότι η αποστροφή μου ότι δεν έχουμε τη δυνατότητα να 
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Χαράλμπος, Μεϊκόπουλο  

               



μπορέσουμε να φιλοξενήσουμε έναν τεράστιο αριθμό από μετανάστες, 

συνοδεύτηκε από την τοποθέτηση ότι «το θέμα της παράνομης μετανάστευσης 

ελέγχεται με πολύ μεγάλη αποτελεσματικότητα την τελευταία διετία και θα 

εξακολουθούμε να είμαστε φύλακες των συνόρων θαλασσίων ή χερσαίων». Οπότε 

απαντάται το ερώτημά/παρατήρησή σας. 

 

Ο Υπουργός Επικρατείας 

 

 

 

                                                                                                     Γιώργος Γεραπετρίτης 
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